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Presentielijst 
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Bestuur  Frances van Kooten Voorzitter 
 Theo van Hezik Penningmeester 
 Jacques Michel Bloi Secretaris 
 Hans Elzer Jeugdzaken 
NDB kantoor  Paul Engelbertink Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 Patrick Stolk Coördinator breedte- en topsport 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
 Ruud Willersen  Wedstrijdsecretaris 
WBDF Richard Wirken (+volmacht) Secretaris 
DBMN Martin Dekker Voorzitter 
 Frans Agterberg Secretaris 
DVS Bianca Hietbrink Voorzitter 
 Monique Van der Horst Penningmeester 
 Wilco van Luttikhuizen Secretaris 
DBA Johan Sierat  Voorzitter 
 Marcel Steenhorst Secretaris 
 Henk van Geldorp  Alg. bestuurslid 
ZDF Michael de Vlieger Penningmeester 
DONHN René Kleipoel Voorzitter 
 Marco Vastenburg Jeugdzaken 
 Erik van Leeuwen Vice voorzitter 
DVK Ronald Schilder (+volmacht) Voorzitter 
FDB Jaap Drost (+volmacht) Penningmeester 
BDC Jarno Kapteijns Secretaris 
 Mieke van Kollenburg  
PDB Daan vd Linden Voorzitter 
VDO Stefan Pollmanns Voorzitter 
 Marc Hermkens Secretaris 
RDO Peter Maartense Voorzitter 
 Marcel van Deursen Secretaris 
SDC Jos Groen (+volmacht) Voorzitter 
 
Aanwezige gasten: Geen 
 
Afwezig met kennisgeving:  DOGD, TDV, DBBR, DOT, KDO, DID 
 
Geen aan- of afmelding:  DSWN, RDB, DVO, RD, RDF 
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1) Opening 

De voorzitter opent om 10.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
a) Mededelingen 
De voorzitter geeft een aanvulling op de aan- en afmeldingen. De KDO en DID hebben zich afgemeld. 
De PDB is alsnog aanwezig. 
 
b) Vaststellen agenda 
Er zijn geen wijzigingen op de agenda, en deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
c) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
2) Vaststellen notulen ALV 10 juni 2023 

De voorzitter geeft aan dat er vooraf één opmerking is binnengekomen van de DBBR. Op pagina 10 
van de concept notulen wordt opgemerkt dat de communicatie over de locatie van de LaCo-finale erg 
laat was. Dit moet zijn de communicatie over de aanvangstijd. Dit zal worden aangepast in de notulen. 
De voorzitter vraagt of er verder nog opmerkingen zijn over de notulen. Deze zijn er niet, de notulen 
worden goedgekeurd. 
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartssport (presentatie) 

Frances van Kooten (NDB) en Paul Engelbertink (NDB) nemen de vergadering mee door de sheets.  
 
Bestuur | Kantoor | Commissies:  
Frances van Kooten (NDB) bespreekt het afgelopen jaar, waarin Marianne is gestopt als bestuurslid 
vanwege tijdgebrek en verhuizing. Twee potentiële kandidaten voor bestuursfuncties hebben zich 
aangemeld, één voor topsport en één voor breedtesport, maar beiden hebben om persoonlijke 
redenen uiteindelijk afgezegd na een aantal keren meegelopen te hebben met het bestuur. Eén van 
hen kreeg kansen op zijn werk die niet te combineren waren, terwijl de andere te maken had met 
familieomstandigheden. Helaas is dat dus niks geworden. Het bestuur is nog steeds op zoek naar 
mensen voor in het bestuur. 
 
Er is een nieuwe medewerker, Kevin de Bree, die drie dagen per week is begonnen en al op de 
website van de NDB is voorgesteld. Zijn komst zorgt voor meer rust op kantoor, waardoor taken beter 
kunnen worden verdeeld. Er zijn geen veranderingen in de commissies. 
 
Paul Engelbertink (NDB): We willen allereerst even stilstaan bij het overlijden van Toon Greebe Paul 
leest het volgende voor: “We hebben op 16 oktober het verdrietige nieuws ontvangen dat oud 
Nederlands Team speler Toon Greebe op 35-jarige leeftijd is overleden. Toon had al langere tijd 
problemen met zijn gezondheid en eerder moest hij al zijn rechtervoet en linker onderbeen laten 
amputeren. Toon was een fantastische darter met veel talent. Zo bereikte hij in 2007 de kwartfinales 
van de Dutch Open Darts en deed hij in 2008 en 2010 mee aan het PDC WK. In 2008 verloor hij direct 
van Peter Manley en 2 jaar later was John Part in de openingsronde te sterk voor de Nederlander. In 
het seizoen 16/17 en in seizoen 17/18 zat Toon in de Nederlandse selectie. Tijdens de 6 Nations Cup 
in Wales wist Toon met zijn team 2e te worden en in datzelfde jaar tijdens het 4 Nations Tournament 
pakte Toon de winst in zijn singels toernooi. In 2019 wist hij nog de Polish Open op zijn naam te 
schrijven.  
Naast een fantastische darter was Toon ook een geweldige man met veel humor. Veel van jullie hier 
vandaag zullen dat ook kunnen beamen. Wij gaan je missen Toon”. 
 
Verenigingsdag NDB 
Afgelopen zaterdag 11 november stond de verenigingsdag 2023 van de NDB op het programma. Een 
initiatief met als doel om vrijwilligers, bestuurders van onze aangesloten bonden en onze eigen 
commissies eens in een andere setting met elkaar in contact te brengen. Deze dag is ook een blijk 
van waardering voor de vele uren die jullie allemaal geheel belangeloos in de sport stoppen zonder 
daar iets voor terug te vragen of te willen. Het was een informatieve, sportieve en vooral gezellige 
dag.  
Ook stond de verenigingsdag in het teken van het thema integriteit. Eén van de onderwerpen die ter 
sprake zijn gekomen, zijn de basiseisen sociale veiligheid bestaande uit: vertrouwenscontactpersoon, 
gedragsregels, gratis VOG-regeling en E-learning voor trainers/coaches.  



   

Notulen ALV NDB 16 december 2023 (vastgesteld).docx 

4/9 

Het is integriteitsbeleid dat door alle sportverenigingen in Nederland georganiseerd dient te worden. 
Vanaf 2024 kunnen gemeentes gaan handhaven of sportverenigingen dit geregeld hebben. De NDB 
wil jullie helpen met de basiseisen sociale veiligheid. De NDB heeft alvast belangrijke informatie over 
integriteitsthema’s samengesteld die jullie op de website kunnen plaatsen. Dit kennispakket integriteit 
hebben we naar jullie opgestuurd. Wij willen jullie motiveren om de basiseisen sociale veiligheid te 
organiseren. Met de informatie die jullie van ons ontvangen hebben is dit vrij gemakkelijk te regelen. 
Mochten er vragen zijn dan helpt onze integriteitsmanager jullie graag! 
 
Divisiekampioenschappen en bekerkampioenschappen: 
Op 24 en 25 juni stonden de divisie- en bekerkampioenschappen op het programma. Voor het eerst 
hebben alle divisiekampioenschappen op dezelfde dag gespeeld en dat is goed bevallen. Het was een 
geslaagd dartsweekend. 
 
Divisiekampioenen: 

• Oranjebar Lions (PDB) - eredivisie,  

• MastersDarts 2.0 (BDC) - 1e divisie,  

• De Volgende Lichting (DBA) - 2e divisie,  

• Dart Vaders (DVO) - 3e divisie, 

• Regioglas (DVS) - 4e divisie. 
 
Bekerkampioen: 

• Skûtsje 1 (FDB). 
 
Kwalificatietoernooi Nederlandse selectie:  
Dit jaar hebben we voor het eerst twee kwalificatietoernooien georganiseerd. Aan het begin van het 
jaar een kwalificatietoernooi dat nog uit vorig jaar kwam en dat had alles te maken met corona. Op 1 
juli stond het kwalificatietoernooi 2023 op het programma en hier waren Ron Meulenkamp en Desiree 
Geel de winnaars. Zij zijn aan de selectie toegevoegd.  
 
NDB Masters 2023 
Het was de allereerste keer dat we de NDB Masters hebben georganiseerd. Dit was op 2 juli in de Bilt. 
Het was een geslaagde en sportieve dag waar we veel positieve reactie op gekregen hebben. Wij 
gaan dit evenement dan ook in 2024 opnieuw organiseren. De eerste editie is gewonnen door: 

• Berry van Peer, 

• Lerena Rietbergen, 

• Pim van Bijnen, 

• Fardau de Jong. 
 
Winmau NDB Ranking: 
Het Winmau NDB Ranking seizoen 2023-2024 is in volle gang. We hebben inmiddels Open 
Rivierenland en Open Stedendriehoek al georganiseerd. De volgende NDB ranking is Open Almere. 
Monique van der Horst stelt een vraag over DartConnect en over het uitsluiten van darters die niet op 
tijd op de baan zijn.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft als antwoord dat we vanaf januari alle toernooien tijdens de ranking op 
DartConnect gaan spelen. Dit is soms even wennen al zijn de eerste reacties zeer positief. Wel is het 
belangrijk dat spelers de voortgang van het evenement zelf in de gaten houden. Het is de 
verantwoordelijkheid van de speler zelf om op tijd op de baan te zijn. Hoe je dit kunt doen staat op 
meerder plaatsen gecommuniceerd.  
Patrick Stolk (NDB) voegt toe: Op de website van DartConnect kun je altijd real time de voortgang van 
het toernooi volgen. Je weet ver van tevoren al waar je moet spelen en hoe de andere wedstrijden 
verlopen.  
Paul Engelbertink (NDB): Dit systeem heeft enorm veel voordelen. Niet alleen voor de spelers maar 
ook voor de organisatie. De feedback die wij nu krijgen is erg positief.  
Jaap Drost (FDB): Begrijp ik het goed dat spelers dus ook niet meer worden omgeroepen?  
Patrick Stolk (NDB): Ja dat klopt. 
Johan Sierat (DBA): Kun je dan ook op DartConnect zien wanneer je moet schrijven? 
Patrick Stolk (NDB) Ja dat kan, maar daar heb je DartConnect niet voor nodig. Als je verliest schrijf je 
namelijk altijd op de baan waar je hebt gespeeld. Je kunt dit ook altijd aan een official of aan de 
wedstrijdtafel vragen. De enige uitzondering is de TOTO Dutch Open Darts.  
Jaap Drost (FDB): Spelers die vaker meedoen die weten dit. Hoe krijgen andere spelers deze 
informatie.  
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Patrick Stolk (NDB): De informatie staat op de spelerskaart en/of krijg je per mail. Tevens staat het 
ook bij het bericht van de inschrijving, in de bevestiging van je aanmelding en kunnen spelers dit altijd 
aan officials vragen.  
 
LaCo & SuperLeague:  
De LaCo en de SuperLeague zijn inmiddels ook in volle gang. Hier maken we ook altijd 
wedstrijdverslagen en voorbeschouwingen van op onze site.  
Gerard Elderenbosch (DORA): kunnen SuperLeague teams ook op DartConnect spelen?  
Patrick Stolk (NDB): Ja dit kan en mag. Als het aan de voorwaarden in het reglement voldoet dan mag 
het en DartConnect voldoet aan de voorwaarde.  
 
NDB Masters: 
Ook dit jaar organiseren we weer de NDB Masters. Daar krijgen jullie aankomende week een mailtje 
over met alle informatie. Op 2 juni weten wij welke spelers bekend zijn. Wij vragen voor 30 juni aan te 
geven welke spelers jullie willen afvaardigen en voor eind februari horen wij of je wildcards wilt 
hebben. De vraag wordt gesteld zodat we kunnen inschatten hoe ver we zijn met het aantal plaatsen.  
Martin Dekker (DBMN): Als je een pakket hebt afgenomen, moet je dan nog steeds doorgeven dat je 
wel of niet gebruik wilt maken van de wildcards?  
Paul Engelbertink (NDB): Ja. Ook als je geen pakket hebt afgenomen kun je wel gebruik maken van 
de NDB wildcards voor de NDB Masters. Dan moet je het wel even doorgeven.  
 
Six Nations Cup: 
De Six Nations Cup is heel succesvol verlopen voor Nederland. De heren hebben voor de vierde keer 
op rij gewonnen. Bij de dames ging de titel naar Engeland. Single titels gingen naar: Rhian O'Sullivan 
uit Wales en Jamie Bain uit Schotland. Het was een succesvolle trip. 
 
Damesteam: Anca Zijlstra, Noa-Lynn van Leuven en Priscilla Steenbergen. 
Herenteam: Moreno Blom, Alexander Merkx, Wesley Plaisier, Dennie Olde Kalter en Ryan de Vreede. 
 
EK jeugd: 
Ook het EK Jeugd was een geslaagd evenement. Pim van Bijnen won brons in het single toernooi. 
Verder waren er helaas geen titels voor Nederland. 
 
Jongensteam: Bradley van der Velden, Pim van Bijnen, Sydnee de Vries en Cas Maessen. 
Meisjesteam: Chantal Tessin en Daphne Camijn.  
 
WK Denemarken: 
De heren waren buitengewoon goed. Berry van Peer is de WDF World Single Champion 2023 
geworden. In de finale wist hij de Duitser Frank Bruns met 7-3 te verslaan. Daarnaast wisten de 
Nederlandse heren de WDF World Cup overall te winnen net als het teamevent. 
De dames deden het ook goed. Bij de singles werd Noa Lynn van Leuven 3e en er was ook een 
bronzen medaille voor Aileen de Graaf en Anca Zijlstra in het koppeltoernooi. We kunnen dus zeggen 
dat het WK Denemarken erg succesvol was.  
 
Damesteam: Anca Zijlstra, Aileen de Graaf, Noa-Lynn van Leuven en Aletta Wajer. 
Herenteam: Ryan de Vreede, Jelle Klaasen, Wesley Plaisier en Berry van Peer. 
Jeugd: Pim van Bijnen, Bradley van der Velden, Chantal Tessin en Daphne Camijn. 
 
Gibraltar JDC: 
In totaal gingen 2 teams van 4 spelers richting Gibraltar. Patrick en Dick Bontekoe zijn meegegaan als 
begeleiding. Op dit evenement worden er meerdere toernooien gespeeld en ook het WK van het JDC. 
Het was een jong team. Het jongste team dat deelnam met veel debutanten. Vele toernooien werden 
gewonnen door Luke Littler. Schotland won het teamtoernooi.  
We zijn trots op deze jongens dat ze zich zo goed gepresenteerd hebben. Van deze namen gaan we 
nog wel wat horen in de toekomst. 
 
Team 1: Bradley van der Velden, Kendji Steinbach, Cas Maessen en Dylan van Lierop. 
Team 2: Thijs Kool, Ruben Baalmans, Daan Toxopeus en Cor Beukema.  
 
WPD World Masters en Championship 2023: 
Dit is gespeeld op 3 en 4 december. Michel van den Hengel wist de 3e plek te halen en Anton van 
Hemert kwam tot de kwartfinales. Op maandag waren de Championships. Daar wist Michelovic van 
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Velzen de finale te halen bij het staande paradarts. Erg goede prestaties. Voor deze groep is het 
volgende toernooi het paradarts toernooi op de Dutch Open in Assen. 
 
NL deelnemers: Chanine Vriezen, Michelovic van Velzen, Michel van den Hengel, Anton van Hemert 
en Wilco Wassink. 
 
Selectiebijeenkomst: 
Aan het begin van het seizoen is de selectie van de NDB samengekomen op het NDB Bondsbureau 
voor de seizoens-kick-off. Gezamenlijk werd er vooruitgeblikt op het komende seizoen, werd de 
informatiemap besproken en het topsportovereenkomst ondertekend. Ook werden de Nederlands 
team shirts gepast en werden er professionele foto’s gemaakt van onze selectiespelers. Ook hebben 
we stilgestaan bij de onderwerpen gedrag, doping, matchfixing en integriteit. Dat werd erg 
gewaardeerd door de selecties. Dus daar gaan we mee door.  
 
Lakeside: 
De Lakeside was helaas niet op TV maar wel op YouTube. Het was succesvol. De WDF heeft dat 
goed gedaan zeker als je weet met hoe weinig geld en mensen ze dat optuigen. Het is echter geen 
kwaliteit zoals bij het PDC WK. Ze zijn bij de WDF wel goede stappen aan het maken.  
De Nederlanders hebben het goed gedaan op het WK. Bradley van der Velden heeft gewonnen en 
geen enkele set verloren. We hadden nog twee Nederlanders in de finales die helaas beide hebben 
verloren, Aileen de Graaf en Chris Landman. De Nederlanders hebben zich echt wel getoond en daar 
mogen we trots op zijn. Winnaars werden Beau Greaves en Andy Baetens. Op alle internationale 
ranglijsten zijn in de top 10 Nederlanders terug te vinden. Daar mogen wij met z’n allen trots op zijn. 
Dit komt onder andere door hoe wij met elkaar de dartsport in Nederland georganiseerd hebben.  
 
Dutch Open Darts 2024 
Het gaat goed met de inschrijvingen voor de aankomende editie. Het lijkt erop dat er meer deelnemers 
zullen zijn in 2024 t.o.v. 2023. De voorspelling is dat we weer gaan stijgen en dat we ongeveer 5.500 
inschrijvingen uitkomen. Dat zal voor het evenement en de financiën zeer gunstig zijn. De 
voorbereidingen lopen allemaal goed. Met alle partners en meewerkende partijen hebben we gezeten. 
Er zijn een aantal zaken die we anders doen. Zo is de indeling weer iets aangepast om de vele 
mensen goed kwijt te kunnen. De afspraken met RTL7 lopen goed en mondeling zijn we eruit. De 
finales zullen in de middag gespeeld worden en niet meer in de avond. Wel zal dit voor extra kosten 
gaan zorgen maar dit verdienen we terug door een betere sponsordeal met TOTO.  
 
Johan Sierat (DBA): Kunnen wij een overzicht krijgen met de spelers van onze lidorganisatie? 
Paul Engelbertink (NDB): Ja dat kan, alleen niet iedereen geeft zijn lidorganisatie op.  
 
4) Jaarplan 2024 

De voorzitter geeft aan dat dit jaarplan het 4e jaar, dus laatste jaar, beschrijft uit ons gezamenlijke 
vastgestelde meerjarenbeleidsplan. Volgend jaar moeten we een nieuw meerjarenbeleidplan 
opstellen. Hij vraagt of er vragen of opmerkingen zijn vanuit de zaal? 
 
Michael de Vlieger (ZDF): Er wordt gesproken over het uitwerken van een plan rond individueel 
lidmaatschap. Hij vraagt zich af of je dat niet beter bij de bonden kunt laten. 
Paul Engelbertink (NDB) licht toe dat er eerst een stuk opgesteld gaat worden waarin we o.a. de 
vragen die we binnen krijgen en de zaken waar we tegen aan lopen zullen samenvatten. Op dit 
moment verwijzen we mensen door naar een bond waarvan we weten dat ze een individueel 
lidmaatschap hebben, maar niet alle lidorganisaties kennen een individueel lidmaatschap of hebben 
het allemaal weer net iets anders geregeld. 
Dit punt in het jaarplan komt voort uit de meeting voor het meerjarenbeleidsplan, waarin aangegeven 
is dat hier eens een stuk voor op tafel zou moeten komen met een eenduidig verhaal. Dat is wat hier 
in het jaarplan staat benoemd. Vervolgens moeten we dat stuk gezamenlijk gaan bespreken. 
 
Paul Engelbertink (NDB) wil graag het onderdeel van de enquête in dit jaarplan wat nader toelichten. 
Deze enquête komt voort uit het huidige meerjarenbeleidsplan wat we gezamenlijk hebben opgesteld. 
De uitkomsten van de enquête zullen dienen als input voor het nieuwe meerjarenbeleidsplan. 
De enquête wordt gedaan door het Mulier instituut, een gerenommeerd onderzoeksbureau met veel 
ervaring in de sport. 
Het Mulier Instituut krijgt van de NDB de e-mailadressen van jullie leden. Hier sluiten de NDB en het 
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Mulier Instituut een verwerkingsovereenkomst over af. Jullie kunnen er van uit gaan dat de e-
mailadressen absoluut niet voor andere doeleinden worden gebruikt.  
Na de ALV heeft de NDB hier nog eens naar gekeken en besloten de enquête in eigen beheer te 
verzenden. Op die manier zijn de emailadressen niet bij het Mulier instituut bekend en wordt de 
anonimiteit van de enquête nog beter gegarandeerd. 
Het Mulier instituut stelt de vragenlijst technisch op, ontvangt de reacties en maakt hierover een 
rapportage. De resultaten van de rapportage van het Mulier instituut zullen we uiteraard ook met de 
lidorganisaties delen. 
 
Ruud Willersen (DORA): Er was bij onze bestuursvergadering wat weerstand omtrent de AVG en 
dergelijke. Het zou moeten kunnen, maar hoe wordt dat vormgegeven? Wat je nu vertelt klinkt logisch 
maar toch zijn er zorgen.  
Paul Engelbertink (NDB): We maken een overeenkomst met het Mulier instituut waarbij zij alle 
mailadressen krijgen van ons en de anonimiteit kunnen garanderen.  
Wij vragen een aantal keer per jaar zaken van jullie op en je kunt aannemen dat we voorzichtig zijn 
met wat we doen. Het laatste wat we willen hebben is dat er iets commercieels of naïefs gedaan 
wordt. We vragen het af en toe op om posters te sturen naar de lidorganisaties/speellocaties. En ook 
om het ledenvoordeel in te kunnen regelen. En we gebruiken het verder nergens voor.  
 
Jos Groen (SDC) vraagt of alles nog even op de mail gezet kan worden naar de lidorganisaties over 
het Mullier instituut.  
Paul Engelbertink (NDB) zal dit doen en zal er meteen een stukje bijschrijven wat de lidorganisatie 
kan knippen en plakken op de website.  
 
De voorzitter vraagt of er verder nog vragen of opmerkingen zijn over het jaarplan. Deze zijn er niet, 
en het jaarplan wordt vastgesteld. 
 
5) Begroting 2024 

Theo van Hezik (NDB) geeft een toelichting op de begroting voor 2024, opgesteld in samenwerking 
met het kantoor en besproken in de financiële commissie. De begroting kent een negatief saldo van 
ongeveer 5.000 euro. Met het vermogen dat we achter de hand hebben is dit te dragen voor de NDB. 
 
De sponsordeal met TOTO voor de TOTO Dutch Open Darts wordt verdubbeld indien het op TV wordt 
uitgezonden. Daar zit een kostenpost aan de andere kant aan van ongeveer de helft van dat bedrag. 
Die deal is voor ons financieel aantrekkelijk. Voor de darters die op TV komen en de publiciteit is dat 
ook erg voordelig. Daarnaast gaan we uit van 5.000 deelnemers. We zitten daar mogelijk boven dus 
dat geeft extra ruimte in de uitvoering van de begroting.  
Aan de inkomstenkant zit ook een extra  subsidie voor 2024 en 2025 van NOC*NSF 50.000 euro per 
jaar voor de totale organisatie van het darten. Daar moeten we wel een plan voor indienen bij het 
NOC*NSF maar dat is een formaliteit. Vandaar dat we die 50.000 euro in de begroting hebben 
opgenomen. 
 
Voor de contributie zijn we uitgegaan van 24.000 leden met voor volgend jaar een afdracht van 13 
euro. Dit geeft wel aan dat onze contributieverhoging die vastgesteld is benodigd is om de begroting 
sluitend te krijgen. 
 
De rest van de uitgaven en inkomsten liggen in de lijn met wat we al jaren weten en gewend zijn. We 
kennen daar geen verrassingen en die verwachten we ook niet. Het enige extra wat er is opgenomen 
is een bedrag van 3500 euro om een paradarts toernooi te organiseren in de 2e helft van 2024. Als er 
geen officieel groot WK komt dan lijkt het ons als NDB verstandig om zelf een toernooi te organiseren. 
 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt of er met het contract met RTL nog mogelijk is dat we daar nog 
extra sponsors voor kunnen krijgen zodat zij die kosten kunnen betalen? 
Paul Engelbertink (NDB) antwoordt dat dat zeker zo kan zijn, letterlijk gisteren kregen we de eerste 
opzet over hoe alles eruit gaat zien. Ik heb niet veel tijd om nog veel sponsoren te zoeken. Er is één 
eventuele sponsor die iets kan betekenen maar dat is nog zo onzeker dat ik niet kan benoemen wie 
dat is. Wel zou het eventueel voor komende edities iets kunnen betekenen. 
 
Er zijn verder geen vragen, de begroting 2024 wordt vastgesteld. 
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6) Rooster van aftreden en (her) verkiezingen bestuur 

De voorzitter geeft aan dat er bij deze vergadering geen herverkiezingen zijn en helaas hebben we 
ook niemand gevonden die zich aangemeld heeft als bestuurslid. We blijven op zoek. Dus bij deze 
nogmaals een oproep voor één van deze drie functies. Denk erover na.  
 
Michael de Vlieger (ZDF) valt het op dat iedereen in zijn laatste jaar zit en vraagt hoe er voor 
continuïteit wordt gezorgd?  
De voorzitter licht toe dat we continue de vacatures online zetten en we zijn in gesprek met mensen. 
De spoeling is dun en dat realiseren wij ook. In het voorjaar stel ik mezelf in ieder geval herkiesbaar. 
Ik ben ontzettend blij met de bestuurders die er nu in zitten en ze vinden het leuk om te doen. De sfeer 
is  goed. We proberen er wel nieuw bloed in te krijgen. Jullie lopen met je eigen bestuur ook tegen het 
probleem aan om vrijwilligers te vinden die verantwoordelijkheden willen dragen.  
 
7)  Reglementswijzigingen 
We hebben drie wijzigingen in het Algemeen Wedstrijdreglement, die zijn te vinden in bijlage F.  
Artikel 11 lid 7. Meetpunt van de led surrounds aangepast. 
Artikel 12 lid 29. De fout in de samenstelling van een wedstrijd toegevoegd. 
Artikel 12 lid 30. Verkeerde speler gestart aan de leg toegevoegd. 
 
Er zijn geen vragen, het Algemeen Wedstrijdreglement wordt vastgesteld. 
 
8) Rondvraag 

Martin Dekker (DBMN) heeft een vraag over de twee handtekeningen op het totalenformulier van de 
ledenopgave. Het duurt soms best lang voor je elkaar weer ziet. 
Borg Jansen (NDB) geeft aan dat je als alternatief het formulier terug kunt sturen met een 2e 
bestuurslid in de cc. Dat je hiermee verklaart dat de bijlage naar waarheid is ingevuld. Of je maakt een 
scan/foto en stuurt die naar de volgende. Of je kan ook in PDF een handtekening maken. Wat je zelf 
wil en niet spannender maken dan dat het is. Het gaat erom dat je bij de ledenlijst een bevestiging 
geeft dat het juiste aantal leden er in staat.  
 
Jaap Drost (FDB) vertelt dat  Jan Wietse Punter, LaCo speler bij de FDB, op 26 november op 37-
jarige leeftijd is overleden. Het was een indrukwekkend afscheid met honderden darters die afscheid 
namen.  
 
Michael de Vlieger (ZDF) geeft aan dat wat bij de NDB breedtesport is, bij de ZDF als topsport gezien 
kan worden. Bijvoorbeeld in de SuperLeague spelen onze beste spelers net zoals op de Rankings, 
zelfs in de Heren B. Is er activiteit te ontplooien die ook voor minder goede spelers interessant zijn?  
 
Paul Engelbertink (NDB) antwoordt dat we naar een nieuw meerjarenbeleidsplan gaan en ook via de 
enquêtes input/antwoorden kunnen verzamelen. We horen vaker dat we misschien meer 
evenementen moeten organiseren verdeeld in het land en/of voor bepaalde doelgroepen. Hij stelt voor 
dat volgend jaar te bespreken en mee te nemen in het nieuwe meerjarenbeleidsplan. Daar aandacht 
voor hebben is goed.  
Michael de Vlieger (ZDF): Het is natuurlijk de grootste groep darters die het meest vergeten worden 
op het moment.  
Paul licht nog toe dat zoals we nu georganiseerd zijn en zoals het nu in de plannen geschreven staat, 
zijn wij er voor  het landelijke. Jullie zijn verantwoordelijk voor de regionale zaken. Dus daar kan naar 
gekeken worden en kunnen we bespreken bij het maken van nieuwe plannen.  
 
Ook heeft Michael nog een paar opmerkingen over de ADC. Hij is het er niet mee eens dat wilde 
bonden een betere deal krijgen dan aangesloten bonden. Hij vindt dat er ook gekeken moet worden 
naar de kwaliteit van de samenwerking met de ADC.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat hier met hem telefonisch ook over is gesproken. De NDB heeft 
met de ADC afgesproken dat we dit jaar een helpende hand willen bieden en dat we ze willen gaan 
helpen, om te kijken hoe dit in de toekomst gaat. Daarom hebben we die pakketten zo weggezet. Alle 
lidorganisaties hebben evenveel rechten m.b.t. wat wij aanbieden aan wildcards voor de NDB 
Masters.  
Michael heeft toen telefonisch aangegeven dat hij dan net zo goed een wilde bond kan worden om zo 
aan de tickets te komen. Paul legt uit dat de NDB zoveel meer doet dan alleen een NDB Masters 
organiseren. We hebben gezegd laten we die helpende hand ook naar de lidorganisaties meenemen 
dit jaar. Dit zegt niet dat we dit in de toekomst ook gaan doen. Uiteindelijk hebben ook twee wilde 
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bonden maar gereageerd. Dit hebben we gedaan om te kijken of ook het gesprek kunnen aangaan en 
of we die aan de NDB kunnen verbinden.  
Dit zegt niet dat we dit volgend jaar weer gaan doen. De status van de ADC is ook nog niet duidelijk in 
de toekomst. De ADC staat los van de NDB. Wat de ADC doet en waar de ADC dingen doet is aan 
hen. Wij bekijken hoe die samenwerking met de ADC gaat en voeren gesprekken met ze. Over de 
toekomst is nog niks bepaald.  
 
René Kleipoel (DONHN): Vorig jaar hebben we besloten dat de planning voor dit seizoen in tweeën 
werd gehakt. Daar zijn wel wat problemen door ontstaan. Problemen met de locaties omdat we pas 
laat wisten hoe de dagen werden ingedeeld en uitdagingen met de bushuur. De locaties liggen niet 
voor het oprapen. We hebben intern moeten besluiten dat we niet meer op de NDB gaan wachten met 
de eigen rankings omdat anders in januari en februari de locaties niet mee beschikbaar zijn omdat die 
zijn volgeboekt.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dit te begrijpen. De NDB wacht op haar beurt ook op de data van 
andere bonden want als wij alles meteen al vastleggen moeten we tegen die tijd schakelen met jullie 
om data te wijzigen als er ander competities etc. dubbel vallen. Het is een moeilijk vraagstuk.  
Rene krijgt een beetje het idee dat de NDB zelfs al wacht op kleinere organisaties met datums. 
Paul geeft aan dat er echt alleen naar de PDC en de WDF gekeken wordt. We hebben op de vorige 
vergadering besloten dat we het zo zouden gaan doen. We kijken intern voor de volgende ALV hoe 
we dit punt kunnen aanvliegen. En dan komen we daar op terug. Ik snap het probleem volledig.  
 
Jaap Drost (FDB) vraagt of er rekening mee gehouden kan worden dat de ALV niet op een zaterdag 
van de LaCo valt? De FDB heeft spelers die ook bestuursleden zijn dus dat komt niet goed uit in de 
laco teams.  
Paul Engelbertink (NDB): Daar gaan we goed naar kijken. Is een planningsding.  
 
9) Sluiting 

De voorzitter sluit om 12.05 uur de vergadering dank iedereen hartelijk voor de komst en energie. Het 
wordt enorm gewaardeerd dat jullie aanwezig zijn en hopelijk zien we elkaar in het voorjaar weer. 
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 10 juni 2023 vastgesteld. 

• Jaarplan 2024 vastgesteld. 

• Begroting 2024 vastgesteld. 

• Reglementswijzigingen vastgesteld. 

 
Actiepuntenlijst 

✓ Notulen ALV 10 juni 2023 op de site plaatsen. 
✓ Jaarplan 2024 op de site plaatsen. 
✓ Begroting 2024 op de site plaatsen. 
✓ DBA wil graag een lijst ontvangen van de DBA spelers die deelnemen aan de Dutch Open 

Darts. Deze kunnen we maken wanneer inschrijving gesloten is. 
✓ Mail naar lidorganisaties met nogmaals informatie over enquête en samenwerking Mulier 

Instituut. 
✓ NDB gaat intern bespreken hoe we met de planning voor het komende seizoen om kunnen 

gaan. Daarbij is niet gezegd dat we dit anders kunnen doen dan dat we nu doen.  

 


